
KLAIPĖDOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

ŠVIETIMO, KULTŪROS IR SPORTO KOMITETO

PROTOKOLAS

2021-09- Nr. T6-11

Gargždai

Posėdis įvyko 2021-09-23. Pradžia 1300 val., pabaiga 1415 val.

Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis.

Posėdžio pirmininkė – Rasa Linkienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininko

pavaduotoja. 

Posėdžio sekretorė – Simona Daukšienė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Į Švietimo, kultūros ir sporto komitetą išrinkti 6 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja: A.

Gudauskienė, V. Kura, R. Linkienė, L. Liutikienė, V. Riaukienė, R. Simonavičius.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: R. Burbienė, I.

Gailiuvienė, G. Kasperavičius, A. Kundrotienė, M. Mikalauskaitė, L. Piaulokaitė-Motuzienė, A.

Petravičius, S. Paulienė, J. Polekauskienė, A. Ronkus, M. Šatkus, S. Šmatauskienė, V. Valantinas,

M. Virbauskas.

Svečio teisėmis dalyvauja naujai prisiekęs Tarybos narys - V. P. Normantas.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl gatvių pavadinimų suteikimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

2. Dėl gatvės geografinių charakteristikų keitimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

3. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 3 d. sprendimo Nr. T11-

103 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo, jų narių skaičiaus ir įgaliojimų

nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja A. Jansonienė.

4. Dėl veiklų, kuriomis gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, 2022 metų fiksuoto

pajamų mokesčio ir lengvatų dydžių nustatymo. Pranešėja I. Gailiuvienė.

5. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T11-

300 „Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja R. Burbienė.

6. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T11-

56 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės smulkiojo verslo rėmimo programos vertinimo komisijos

sudarymo“ pakeitimo. Pranešėjas M. Virbauskas.

7. Dėl Klaipėdos rajono mokinių, pasiekusių geriausių rezultatų dalykinėse olimpiadose,

konkursuose ir kituose renginiuose mokslo ir meno srityse praėjusiais mokslo metais, ir juos rengusių

mokytojų apdovanojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja V. Riaukienė.

8. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr.

T11-446 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo Paupių pirminės sveikatos priežiūros

centrui valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimo. Pranešėjas V. Valantinas.

9. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr.

T11-159 „Dėl materialaus ilgalaikio turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimo. Pranešėjas V. Valantinas.

10. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

Klaipėdos rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biurui. Pranešėjas V. Valantinas.

11. Dėl neprofilinių muziejinių vertybių perėmimo Klaipėdos rajono savivaldybės

nuosavybėn ir jų perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. Pranešėjas V. Valantinas.
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12. Dėl mokinių maitinimo organizavimo Klaipėdos rajono savivaldybės mokyklose,

vykdančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja M. Mikalauskaitė.

13. Dėl žymių žmonių, istorinių datų, įvykių atminimo įamžinimo komisijos sudarymo.

Pranešėja S. Šmatauskienė.

14. Dėl Klaipėdos rajono metų mokytojo Bronislavos Aldonos Gedvilaitės–Treijos

premijos skyrimo. Pranešėjas A. Petravičius.

15. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr.

T11-222 ,,Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų pareigybių skaičiaus

nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėjas A. Petravičius.

16. Dėl bendrojo ugdymo mokyklų klasių, priešmokyklinio ugdymo grupių ir mokinių

skaičiaus nustatymo. Pranešėjas A. Petravičius.

17. Dėl Klaipėdos r. Slengių mokyklos-daugiafunkcio centro nuostatų tvirtinimo.

Pranešėjas A. Petravičius.

18. Dėl biudžetinės įstaigos Jono Lankučio viešosios bibliotekos filialų skaičiaus ir jų

išdėstymo nustatymo. Pranešėja J. Polekauskienė.

19. Dėl pritarimo teikti paraišką Karaliaus Vilhelmo kanalo statinių komplekso Jokšų tilto

(unikalus kodas Kultūros vertybių registre 25967) tvarkybos (remonto, restauravimo) darbų

finansavimui pagal Kultūros paveldo departamento prie Kultūros ministerijos skelbiamą kvietimą.

Pranešėja S. Šmatauskienė.

20. Dėl pritarimo teikti paraišką Veiviržėnų kapinių koplyčios ir vartų komplekso vartų

(unikalus kodas Kultūros vertybių registre 23584) tvarkybos (restauravimo) darbų finansavimui pagal

Kultūros paveldo departamento prie Kultūros ministerijos skelbiamą kvietimą. Pranešėja S.

Šmatauskienė.

21. Dėl pritarimo teikti projekto „Veiviržėnų žydų žudynių vietos ir kapo išsaugojimas“

paraišką pagal VšĮ Geros valios fondo kvietimą. Pranešėja S. Šmatauskienė.

22. Dėl vietinės reikšmės kelių (gatvių) Nr. KL1430 Šilelių g. ir KL1452 Jurgaičių g.

Klipščiuose (atkarpos nuo 0,00 km iki 1,493 km) susisiekimo komunikacijų inžinerinės

infrastruktūros vystymo specialiojo plano su žemės paėmimo visuomenės poreikiams sąnaudų ir

naudos analize patvirtinimo. Pranešėjas G. Kasperavičius.

23. Dėl vietinės reikšmės kelių (gatvių) Nr. KL8472 Pievų g., KL1222 F. Šrėderio g. ir

KL1342 Liaunų g. Priekulės sen. (atkarpos nuo 0,00 km iki 3,72 km) susisiekimo komunikacijų

inžinerinės infrastruktūros vystymo specialiojo plano su žemės paėmimo visuomenės poreikiams

sąnaudų ir naudos analize patvirtinimo. Pranešėjas G. Kasperavičius.

24. Dėl pritarimo Gargždų krašto muziejaus projekto „Žydų bendruomenės pėdsakai

dabartiniame Klaipėdos rajone“ paraiškos teikimui. Pranešėjas M. Šatkus.

25. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr.

T11-469 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021–2023 m. tvirtinimo“

pakeitimo. Pranešėjas M. Šatkus.

26. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patikslinimo. Pranešėja I.

Gailiuvienė.

27. Dėl Klaipėdos rajone esančio neprižiūrimo ir apleisto nekilnojamojo turto sąrašo 2022

metams patvirtinimo. Pranešėjas V. Valantinas.

28. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T11-

106 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų vietinės reikšmės

viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros, saugaus eismo sąlygų

užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2021 metams patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas V. Valantinas.

29. Dėl valstybės turto pripažinimo netinkamu (negalimu) naudoti. Pranešėjas V.

Valantinas.

30. Dėl transporto organizavimo paslaugų teikimo Klaipėdos rajono savivaldybėje

tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja S. Paulienė.
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Informacija

1. Informacija dėl UAB „Klaipėdos ugnė“ eksploatuojamų katilinių būklės analizės (Nr.

A4-954). Pranešėjas V. Valantinas.

2. Dėl vandentiekio tiekimo į 176 sklypų kvartalą Gargždų mieste (Nr. T18-116).

Pranešėjas V. Valantinas.

3. Klaipėdos rajono savivaldybės 2020‒2022 metų korupcijos prevencijos programos

2020 metų veiklos įgyvendinimo ataskaita (Nr. A4-1010). Pranešėja L. Piaulokaitė-Motuzienė.

4. Dėl Klaipėdos rajono plėtros iki 2020 m. strateginio plano rodiklių pasiekimo 2020 m.

ataskaitos pateikimo (Nr. A4-1024). Pranešėjas M. Šatkus.

5. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021–2023 m. programų

priemonių įgyvendinimo ir vertinimo kriterijų pasiekimo 2021 m. I pusmečio ataskaitos pateikimo

(Nr. A4-1025). Pranešėjas M. Šatkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Prieš klausimų svarstymą Komiteto narys R. Simonavičius uždavė klausimą dėl posėdžio

darbotvarkės ir pasiteiravo komiteto pirmininko pavaduotojos, kodėl į darbotvarkę nėra įtrauktas

Lietuvos valstiečių ir žaliųjų frakcijos prašymas „Dėl ilgalaikės Klaipėdos rajono pedagogų rengimo,

perkvalifikavimo, jaunųjų pedagogų pritraukimo ir mokytojų profesijos prestižo didinimo“.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė teigė, kad šiam klausimui svarstyti trūksta

papildomos informacijos, diskusijos, todėl klausimas nebuvo įtrauktas, taip pat pridūrė, kad tai tikrai

bus svarstoma vėliau.

Komiteto narys R. Simonavičius siūlė svarstyti šį klausimą ir įtraukti jį į posėdžio

darbotvarkę.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė teikė balsavimą dėl R. Simonavičiaus

siūlymo į Komiteto posėdžio darbotvarkę įtraukti klausimą „Dėl ilgalaikės Klaipėdos rajono

pedagogų rengimo, perkvalifikavimo, jaunųjų pedagogų pritraukimo ir mokytojų profesijos prestižo

didinimo“, balsavo: už-3; prieš-3; susilaikė-0.

NUTARTA (už-3; prieš-3; susilaikė-0). Klausimą „Dėl ilgalaikės Klaipėdos rajono

pedagogų rengimo, perkvalifikavimo, jaunųjų pedagogų pritraukimo ir mokytojų profesijos prestižo

didinimo“ į Komiteto posėdžio darbotvarkę neįtraukti.

1. SVARSTYTA. Gatvių pavadinimų suteikimas. Pranešėja A. Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

2. SVARSTYTA. Gatvės geografinių charakteristikų keitimas. Pranešėja A. Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

3. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 3 d. sprendimo

Nr. T11-103 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo, jų narių skaičiaus ir

įgaliojimų nustatymo“ pakeitimas. Pranešėja A. Jansonienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

4. SVARSTYTA. Veiklų, kuriomis gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, 2022 metų

fiksuoto pajamų mokesčio ir lengvatų dydžių nustatymas. Pranešėja I. Gailiuvienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

5. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d.

sprendimo Nr. T11-300 „Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymo“ pakeitimas.

Pranešėja R. Burbienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):
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Komiteto narys R. Simonavičius klausė pranešėjos apie nuomos mokesčio kainas, kaip

jos keitėsi.

Biudžeto ir ekonomikos skyriaus vyriausioji specialistė R. Burbienė nurodė, kad yra

atlikta analizė ir nustatyti labai maži pokyčiai.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

6. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d.

sprendimo Nr. T11-56 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės smulkiojo verslo rėmimo programos

vertinimo komisijos sudarymo“ pakeitimas. Pranešėjas M. Virbauskas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

7. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono mokinių, pasiekusių geriausių rezultatų dalykinėse

olimpiadose, konkursuose ir kituose renginiuose mokslo ir meno srityse praėjusiais mokslo metais, ir

juos rengusių mokytojų apdovanojimo tvarkos aprašo patvirtinimas. Pranešėja V. Riaukienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė teigė, kad Teisės ir personalo skyriaus

vedėjas V. Jasas yra pateikęs pastebėjimą dėl šio sprendimo projekto, su kuriuo sutinka ir ji pati.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė įvardija, kad nuošalyje yra palikti sporto pasiekimus

turintys mokiniai ir pedagogai, tarpusavyje pinasi sąvokos „olimpiados“, „konkursai“ ir „renginiai“,

taip pat yra neaiškūs 4, 5, 6 tvarkos aprašo punktai, todėl šis tvarkos aprašas turi būti pildomas.

Komiteto narė V. Riaukienė atsakė, kad sporto pasiekimai neįtraukti, todėl, kad Sporto

centras visada rengia šiuos apdovanojimus.

Komiteto narė L. Liutikienė akcentavo, kad šis klausimas nebuvo derintas su Švietimo ir

sporto skyriumi ir kyla abejonės dėl apdovanojimų skyrimo datos. Siūlė atidėti klausimo svarstymą,

jį koreguoti ir iš naujo teikti Tarybai.

Komiteto narys R. Simonavičius teigė, kad nematė Teisės ir personalo skyriaus vedėjo

V. Jaso pateiktų pastabų, todėl prašo, jas įgarsinti. Taip pat pridūrė, kad sprendimo projektas buvo

rengiamas įstatymo nustatyta tvarka ir derinamas su Tarybos veiklos reglamente numatytais

subjektais. Šiuo atveju derinimas su Švietimo ir sporto skyriumi yra neprivalomas, tačiau mano, jog

su Švietimo ir sporto skyriaus vedėju šis klausimas buvo aptartas.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius pakomentavo, kad nei su vienu iš

sprendimo projekto rengėjų šiuo klausimu nediskutavo.

Komiteto narė A. Gudauskienė pasiteiravo sprendimo projekto rengėjo apie esamus kitų

Savivaldybių pavyzdžius, kurios vykdo tokį projektą.

Komiteto narė V. Riaukienė atsakė, kad yra Savivaldybių, kurios jau senai vykdo tokius

tvarkos aprašus, taip pat pabrėžė, kad panašiais klausimais buvo diskutuota su Švietimo ir sporto

skyriaus darbuotojais, vedėju.

Komiteto narė A. Gudauskienė paantrino pastabas dėl apdovanojimų skyrimo datos, taip

pat turėjo pastabų dėl klasių ir apdovanojimų sumos, todėl siūlė papildyti sprendimo projektą.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius akcentavo, kad sporto pasiekimus

turintys mokiniai ir pedagogai gali būti apdovanoti ne tik Sporto centro, bet ir aukščiausio lygmens

vadovų, taip pat pridūrė, kad būtina apsispręsti dėl apdovanojimų termino.

Komiteto narė V. Riaukienė iš dalies pritarė Švietimo ir sporto skyriaus vedėjui dėl

apdovanojimų terminų ir akcentavo, kad tvarkos aprašas gali būti koreguojamas.

Komiteto narė L. Liutikienė pasiūlė balsuoti.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė pasiūlė šį klausimą teikti Tarybai, balsavo:

už- 5, prieš-0, susilaikė-1.

NUTARTA (už-5; prieš-0; susilaikė-1). Teikti Tarybai.
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8. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d.

sprendimo Nr. T11-446 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo Paupių pirminės

sveikatos priežiūros centrui valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimas. Pranešėjas

V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

9. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d.

sprendimo Nr. T11-159 „Dėl materialaus ilgalaikio turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimas. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

10. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais Klaipėdos rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biurui. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

11. SVARSTYTA. Neprofilinių muziejinių vertybių perėmimas Klaipėdos rajono

savivaldybės nuosavybėn ir jų perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. Pranešėjas

V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui

12. SVARSTYTA. Mokinių maitinimo organizavimo Klaipėdos rajono savivaldybės

mokyklose, vykdančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo

patvirtinimas. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

13. SVARSTYTA. Žymių žmonių, istorinių datų, įvykių atminimo įamžinimo komisijos

sudarymas. Pranešėja S. Šmatauskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

14. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono metų mokytojo Bronislavos Aldonos

Gedvilaitės–Treijos premijos skyrimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narys R. Simonavičius uždavė klausimą Švietimo ir sporto skyriaus vedėjui A.

Petravičiui dėl tendencijos metų mokytoją rinkti iš Gargždų miesto.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius pakomentavo, kad visose švietimo

įstaigose dirba puikūs pedagogai, tačiau Komisija renka iš tų kandidatų, kurie teikė kandidatūras į

metų mokytojus.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė papildė, kad kandidatų labai mažai ir

pridūrė, kad pasigenda kandidatų iš ikimokyklinio ugdymo įstaigų.

Komiteto narė V. Riaukienė uždavė klausimą Švietimo ir sporto skyriaus vedėjui A.

Petravičiui apie pateiktų kandidatūrų skaičių komisijai.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius atsakė, kad šešios.

Komiteto narys R. Simonavičius pakomentavo, kad nuostatai yra per aukštų reikalavimų

arba per mažai agituojama, todėl mažai kandidatų.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius teigė, kad nuostatai galbūt yra per

aukštų reikalavimų, tačiau dauguma pedagogų yra gana savikritiški, nors ir atitinka reikalavimus.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė iš dalies pritarė Komiteto nariui R.

Simonavičiui dėl nuostatų ir siūlė Švietimo ir sporto skyriui peržiūrėti nuostatus, kad jie būtų

prieinami ir ikimokyklinės įstaigos pedagogams.

Komiteto narė L. Liutikienė pakomentavo, kad nuostatų reikalavimai yra pakankami ir

jie motyvuoja pedagogus siekti aukštesnių rezultatų.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.
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15. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d.

sprendimo Nr. T11-222 ,,Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų pareigybių

skaičiaus nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas A. Petravičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Posėdžio svečias V. P. Normantas nedalyvavo šio klausimo svarstyme.

16. SVARSTYTA. Bendrojo ugdymo mokyklų klasių, priešmokyklinio ugdymo grupių

ir mokinių skaičiaus nustatymas. Pranešėjas A. Petravičius.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narys R. Simonavičius pasiūlė Švietimo skyriaus vedėjui A. Petravičiui

pamažinti priemiestinių ugdymo įstaigų perimetrą, kad būtų sutaupytas laikas ir kuras.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius pakomentavo, kad yra sudėtinga vaikų

priėmimo į ugdymo įstaigas sistema, sunku nustatyti potencialų mokyklos lankytojų skaičių ir

pridūrė, kad naujos mokyklos statyba Slengiuose tūrėtų išspręsti šią problemą.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

17. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Slengių mokyklos-daugiafunkcio centro nuostatų

tvirtinimas. Pranešėjas A. Petravičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

18. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Jono Lankučio viešosios bibliotekos filialų

skaičiaus ir jų išdėstymo nustatymas. Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

sprendimo projektą, įvardijo, kas yra įvertinta, kokių paslaugų kokybė pagerėtų.

Komiteto narė V. Riaukienė klausė pranešėjos ar buvo susitikimas su Tilvikų ir

Daukšaičių kaimo bendruomenėmis ir aptartas šitas klausimas.

J. Polekauskienė atsakė, kad tiesiogiai su bendruomenėmis susitikę nebuvo, tačiau

konsultavosi su bibliotekos darbuotojais ir įvardijo, kad prieštaravimų šiam sprendimui nebuvo.

Komiteto narys R. Simonavičius uždavė klausimą pranešėjai dėl kokių priežasčių

neveikia Kalotės filialas.

J. Polekauskienė atsakė, kad yra labai prasta pastato būklė, pagal gyventojų skaičių

filialas Kalotėje tūrėtų būti steigiamas ir vardijo, kad galėtų būti svarstoma galimybė šį pastatą

renovuoti. Taip pat pridūrė, kad Ketvergiuose toks filialas irgi tūrėtų būti steigiamas.

Komiteto narė A. Gudauskienė paprašė pranešėjos patikslinti koks patalpų likimas

Daukšaičių ir Tilvikų filialuose.

J. Polekauskienė atsakė, kad Tilvikų filiale yra įsikūrę medicinos punktas, kuris

nebeveikia, ir kultūros skyrius, kurio paslaugas ruošiasi teikti per Vėžaičių kultūros centrą, o pastatą

bus siūloma privatizuoti. Daukšaičių filialo pastato būklė yra kritinė ir būtų reikalingi didžiuliai kaštai

jam renovuoti, todėl siūloma paslaugas apjungti su Veiviržėnų filialu.

Komiteto narė L. Liutikienė siūlė pritarti šiam sprendimo projektui, teigdama, kad taip

bus stiprinama ir gerinama veikla.

Komiteto narė V. Riaukienė teigė, kad negalima daryti filialų pertvarkos prieš tai

nesusitikus su gyventojais, ir siūlė darant pertvarkas, uždarant filialus ar darant reformas, pirmiausia

susitikti su gyventojais, išdėstyti savo motyvus ir išklausyti jų motyvus, ir tik tada priimti sprendimus.

Komiteto narys R. Simonavičius paantrino Komiteto narės V. Riaukienės nuomonei ir

klausė kodėl nieko nėra daroma Kalotės filiale, kad jis būtų veikiantis, taip pat pridurė, kad

Daukšaičių ir Tilvikų filialuose yra interneto taškai, kuriuos uždarant tektų mokėti netesybas. Prašė

skelbti balsavimą dėl šio klausimo.

Komiteto narė A. Gudauskienė teigė, kad palaiko šį sprendimo projektą ir įgyvendinus šį

projektą atsiras naujovių.
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Komiteto narys V. Kura akcentuoja, kad gyvenvietėse gyvena daugiausia garbingo

amžiaus gyventojų, kurie bibliotekoje skaito spaudą, ir jiems būtų problema vykti į kito miesto

biblioteka, todėl reikia į tai atsižvelgti.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė teikė balsavimui pateiktą sprendimo

projektą, balsavo: už-3, prieš-3, susilaikė-0.

NUTARTA (už-3; prieš-3; susilaikė-0). Nepritarti pateiktam sprendimo projektui.

19. SVARSTYTA. Pritarimas teikti paraišką Karaliaus Vilhelmo kanalo statinių

komplekso Jokšų tilto (unikalus kodas Kultūros vertybių registre 25967) tvarkybos (remonto,

restauravimo) darbų finansavimui pagal Kultūros paveldo departamento prie Kultūros ministerijos

skelbiamą kvietimą. Pranešėja S. Šmatauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narė V. Riaukienė uždavė klausimą pranešėjai apie tai, ar yra paskaičiuota kiek

lėšų Savivaldybė turės prisidėti prie restauravimo.

Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus patarėja S. Šmatauskienė atsako, kad

teikiant paraišką bus prašoma 100 procentų finansavimo, taip pat bus ieškoma dar kitų finansavimo

šaltinių.

Komiteto narys V. Kura pasiteiravo pranešėjos apie Agluonėnų malūno restauravimą.

Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus patarėja S. Šmatauskienė atsako, kad

Agluonėnų malūnas nėra pripažintas kaip kultūros paveldas, tačiau Gargždų krašto muziejus numato

projektą, kurio metu Agluonėnų malūnas būtų perkeltas į Agluonėnų sodybą, kurioje būtų

eksponuojamas ir tvarkomas.

Komiteto narė L. Liutikienė atsijungė nuo Tarybos posėdžio.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

20. SVARSTYTA. Pritarimas teikti paraišką Veiviržėnų kapinių koplyčios ir vartų

komplekso vartų (unikalus kodas Kultūros vertybių registre 23584) tvarkybos (restauravimo) darbų

finansavimui pagal Kultūros paveldo departamento prie Kultūros ministerijos skelbiamą kvietimą.

Pranešėja S. Šmatauskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

21. SVARSTYTA. Pritarimas teikti projekto „Veiviržėnų žydų žudynių vietos ir kapo

išsaugojimas“ paraišką pagal VšĮ Geros valios fondo kvietimą. Pranešėja S. Šmatauskienė.

Komiteto narė L. Liutikienė prisijungė prie Tarybos posėdžio.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

22. SVARSTYTA. Vietinės reikšmės kelių (gatvių) Nr. KL1430 Šilelių g. ir KL1452

Jurgaičių g. Klipščiuose (atkarpos nuo 0,00 km iki 1,493 km) susisiekimo komunikacijų inžinerinės

infrastruktūros vystymo specialiojo plano su žemės paėmimo visuomenės poreikiams sąnaudų ir

naudos analize patvirtinimas. Pranešėjas G. Kasperavičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

23. SVARSTYTA. Vietinės reikšmės kelių (gatvių) Nr. KL8472 Pievų g., KL1222 F.

Šrėderio g. ir KL1342 Liaunų g. Priekulės sen. (atkarpos nuo 0,00 km iki 3,72 km) susisiekimo

komunikacijų inžinerinės infrastruktūros vystymo specialiojo plano su žemės paėmimo visuomenės

poreikiams sąnaudų ir naudos analize patvirtinimas. Pranešėjas G. Kasperavičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

24. SVARSTYTA. Pritarimas Gargždų krašto muziejaus projekto „Žydų bendruomenės

pėdsakai dabartiniame Klaipėdos rajone“ paraiškos teikimui. Pranešėjas M. Šatkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.
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25. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d.

sprendimo Nr. T11-469 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021–2023 m.

tvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas M. Šatkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Strateginio planavimo ir projektų skyriaus vedėjas M. Šatkus nurodė, kad yra įsivėlusios

techninės klaidos 4 ir 7 programoje, ir jas įvardijo: 4 programoje, priemonėje 1.2.4. Sveikos

gyvensenos įgūdžių bendruomenės stiprinimas SB lėšų eilutėje darbo užmokesčio stulpelyje pridėti

7,2 tūkst. eurų; 7 programoje, priemonėje 1.1.1. BĮ Gargždų kultūros centro veiklos organizavimas,

SB lėšų eilutėje „išlaidos iš viso“ išbraukti 15,0 tūkst. eurų ir perkelti į 7 programos 1.1.2 priemonėje

BĮ Gargždų kultūros centro kino teatro „Minija“ veiklos organizavimas SB eilutę darbo užmokesčio

skaičiavimas.

Komiteto narys R. Simonavičius užduoda klausimą pranešėjui apie Žuvies kelio sąmatos

patikslinimą, teiraujasi ar ši programa nėra nuostolinga ir ar Savivaldybei nereikia prisidėti lėšomis

prie šios programos.

M. Šatkus nurodė, kad 2,0 tūkst. eurų yra uždirbtos lėšos ir, kad prisidėti prie šios

programos nereikia.

Komiteto narys V. Kura paprašė informacijos apie 8 programoje esančio Daugiafunkcinio

centro statybą.

M. Šatkus nurodė, kad apie Daugiafunkcinio centro statybos eigą reikėtų daugiau

informacijos prašyti iš projektą įgyvendinančių asmenų.

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas V. Valantinas informavo, kad projektas dar

yra rengimo stadijoje ir statybų leidimas dar nėra išimtas, taip pat yra taisomos ekspertizės pateiktos

pastabos.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam

sprendimo projektui su pakeitimais.

Visi Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais

Klaipėdos rajono savivaldybės strateginiame veiklos plane 2021‒2023 m.:

1. 4 programos „Sveikatos apsaugos programa“ 1.2.4. priemonėje „Sveikos gyvensenos

įgūdžių mokyklos bendruomenėje stiprinimas“ SB lėšų eilutėje 2021 m. darbo užmokesčio stulpelyje

pridėti 7,2 tūkst. eurų (bendras priemonės finansavimas nekinta); 

2. 7 programos „Kultūros paveldo puoselėjimo ir kultūros paslaugų plėtros programa“

1.1.1. priemonėje „BĮ Gargždų kultūros centro veiklos organizavimas“ SB lėšų eilutėje „Išlaidos iš

viso“ stulpelyje 2021 m. išbraukti 15,0 tūkst. eurų ir šias lėšas perkelti ir pridėti prie 7 programos

„Kultūros paveldo puoselėjimo ir kultūros paslaugų plėtros programa“ 1.1.2. priemonės „BĮ Gargždų

kultūros centro kino teatro „Minija“ veiklos organizavimas“ SB eilutės 2021 m. išlaidų stulpelio „iš

viso“, „iš jų darbo užmokesčiui“ ir „2021 m. asignavimai iš viso“ esančių sumų. 

26. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patikslinimas.

Pranešėja I. Gailiuvienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

27. SVARSTYTA. Klaipėdos rajone esančio neprižiūrimo ir apleisto nekilnojamojo turto

sąrašo 2022 metams patvirtinimas. Pranešėjas V. Valantinas.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narė A. Gudauskienė pasiteiravo pranešėjo kodėl Kretingalės seniūnijoje yra 5

objektai, o Drevernoje 1.

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas V. Valantinas pakomentavo, kad ne visos

Seniūnijos spėjo pateikti informaciją, todėl, kas buvo patikrinta tą ir įtraukė į sąrašą, sąrašas bus

pildomas, kai bus patikrinti kiti objektai.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.
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28. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo

Nr. T11-106 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų vietinės

reikšmės viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros, saugaus

eismo sąlygų užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2021 metams patvirtinimo“

pakeitimas. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

29. SVARSTYTA. Valstybės turto pripažinimo netinkamu (negalimu) naudoti.

Pranešėjas V. Valantinas.

Komiteto pirmininko pavaduotoja R. Linkienė teikė balsavimui pateiktą sprendimo

projektą, balsavo: už-3, prieš-0, susilaikė-3.

NUTARTA (už-3; prieš-0; susilaikė-3). Nepritarti pateiktam sprendimo projektui.

30. SVARSTYTA. Transporto organizavimo paslaugų teikimo Klaipėdos rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas. Pranešėja S. Paulienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Informacija

1. SVARSTYTA. Informacija apie UAB „Klaipėdos ugnė“ eksploatuojamų katilinių

būklės analizes (Nr. A4-954). Pranešėjas V. Valantinas.

Komiteto narė L. Liutikienė atsijungė iš Komiteto posėdžio.

NUTARTA (bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

2. SVARSTYTA. Vandentiekio tiekimas į 176 sklypų kvartalą Gargždų mieste (Nr.

T18-116). Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

3. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės 2020‒2022 metų korupcijos

prevencijos programos 2020 metų veiklos įgyvendinimo ataskaita (Nr. A4-1010). Pranešėja L.

Piaulokaitė-Motuzienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

4. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono plėtros iki 2020 m. strateginio plano rodiklių

pasiekimo 2020 m. ataskaitos pateikimas (Nr. A4-1024). Pranešėjas M. Šatkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

5. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021–2023

m. programų priemonių įgyvendinimo ir vertinimo kriterijų pasiekimo 2021 m. I pusmečio ataskaitos

pateikimas (Nr. A4-1025). Pranešėjas M. Šatkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininko pavaduotoja         Rasa Linkienė

Posėdžio sekretorė                       Simona Daukšienė
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